
              SHENYANG SANYO ELEVATOR CO., LTD 

 
 

尊敬的 Bazis 集团： 

 

 

沈阳三洋电梯有限公司是 SANYO YUSOKI (SANYO JAPAN)唯一的正式工厂。沈阳三洋电梯有

限公司生产的电梯、扶梯是 SANYO ELEVATOR 正品设备。 

阿拉木图电梯有限公司是沈阳三洋电梯有限公司的正式代理商，可在哈萨克斯坦境内从事

销售、安装和维保 SANYO ELEVATOR 设备工作。其他企业和个人无权在哈萨克斯坦共和国境内

从事沈阳三洋电梯有限公司设备的销售、安装和维保工作。 

 

 

 

 

沈阳三洋电梯有限公司 

 

_____________________ 
 
 

 

Dear «bazis» group ! 

 

 

Shenyang Sanyo Elevator Co., Ltd. is the only formal factory of Sanyo yusoki (Sanyo Japan). The 

elevators and escalators produced by Shenyang Sanyo Elevator Co., Ltd. are genuine Sanyo Elevator 

brand equipment. 

 

Almaty Lift Co., Ltd. is the official agent of Shenyang Sanyo Elevator Co., Ltd. and can be 

engaged in the sales, installation and maintenance of Sanyo Elevator equipment in Kazakhstan. Other 

companies and individuals have no right to sell, install and maintain the equipment of Shenyang Sanyo 

Elevator Co., Ltd. in the territory of the Republic of Kazakhstan 

 

 

 
 
 
 

Shenyang Sanyo Elevator Co., Ltd 
 

_____________________ 
 
 
 
 
 

 


